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Dnevni red: 

  

1. Asere - Sead ef. Isovic 

2. Prijedlog i usvajanje dnevnog reda 

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka  

4. Pripreme za izradu projekta dzematskog kulturno-sportskog centra i mezarluka 

5. Obracun dzematske taxe 

6. Izvjestaj sa SABOR-a ICNAB-a odrzanog u Atlanti 24 i 25 Maja 

7. Imamova R1 viza 

8. Piknik za SV za BiH 

9. Razno 

10. Dova - Sead ef. Isovic 

  
 
1. Asere - Sead ef. Isovic 

2. Dnevni red - usvojen jednoglasno 

 

3. Zapisnik sa proslog sastanka usvojen jednoglasno 

 

4. Izrada plana gradnje novog kulturno sportskog centra zajednice i mezarluka 

 

Trenutno smo u fazi zavrsnih detalja izrade site plana. Ostali nacrti (vodoinstalacije, elektro i 

mehanicki su zavrseni. Po sadasnjoj situaciji ova dozvola bi trebala biti dobijena do kraja Maja ove 

godine. 

Izrada 1:1 nacrta za mezarluke je zavrsena. Trenutno smo u fazi kontakta sa city inzinjerima i 

iznalazenju svih detalja potrebnih za predaju zahtijeva za dobijanje permita za izradu istog.    

 

 
 

 

 

 

 



5. Obracun dzematske taxe 

 

Nas dzematlija i akounter/tax expert Edin Cuskovic je istrazio sve potrebne detalje i potvrdio da je 

nasa zajednica registrovana kao nonprofitna religiozna organizacija i da kao takve nije duzna raditi 

obracun godisnje taxe. Hvala nasem Edinu na pomoci oko ovog pitanja.  

 

6. Izvjestaj sa Sabora ICNAB-a odrzanog u Atlanti 24 i 25 Maja 

 

Zasjedanje Sabora je proteklo u dinamicnoj i radnoj atmosferi. Dnevni red Sabora je bio ovakav: 

 Obracanje predsjednika sabora dr. Hazim ef. Fazlic 

 Usvajanje zapisnika sa prethodnog Sabora 

 Izvjestaj glavnog Imama Mr. sabahudin ef. Cemana 

 Izvjestaj generalnog sekretara ICNAB-a Mirnes ef. Lemesa 

 Protokol o otvaranju dzamija 

 Projekt ICNAB-a (Jednoobrazni vjeronaucni udzbenik na prostoru ICNAB-a, Mala 

medresa, Fondacija Ljiljan, Susreti Bosnjaka, Hasdz i Umra, Izdavacka djelatnost iCNAB-

a, Prijedlog upravnog odbora za pomoc izdavastvu) 

 Saborska pitanja 

 

U ovom izvjestaju prije svega zelim da se osvrnem na nekoliko vitalnih ideja, vizija, planova i 

poruka od strane naseg glavnog Imama Sabahudin ef. Cemana i naseg uvazenog Reis-u-leme dr. 

Husein ef. Kavazovica koji je bio gost ovog zasjedanja. 

 

Mr. Sabahudin ef. Ceman je iznio kratkorocni i dugorocni plan i njegovu viziju razvoja nase 

krovne organizacije ICNAB. Sabahudin ef. je taj plan podijelio u tri kategorije: 

I. 1 - 2 godine 

II. 3 - 5 godina 

III. 5 - 10 godina 

U prvom kratkom periodu od 1 od 2 godine predvidjeno je: 

 Izdavanje jednoobraznog vjeronaucnog udzbenika za sve nase dzemate u Americi, izdavanje 

jednoobrazni ugovora za Imame, jedinstveno osiguranje za Imame sa mogucnoscu da se isto 

omoguci i dzematlijama,  redovno odrzavanje seminara za Imame i clanove upravnih odbora, 

organizacija omladinskog kampa na podrucju Sjeverne Amerike (jedan za istocni i jedan za 

zapadni dio US) u trajanju od 15 dana, adminisrativna standardizacija (jedinstvena komunikacija - 

emails i slicno,  dzematski izvjestaji sekretaru ICNAB-a od strane predsjednika i sekretara 

dzemata), marketing ICNAB-ovih projekata na nivou dzemata, jedinstven logo/posteri/kalendari, 

marketing budzet od ICNAB-a prema dzematima, osnivanje tima za medijski izvor informacija itd. 

 

U drugom periodu od 3 do 5 godina neki od predvidjenih zadataka su: 

Profesionalizacija glavnog Imama i sekretara medzlisa, profesionalizacija Oblasnih Imama 

(poluprofesionalizacija kao prvi korak) s obzirom da je medzlis najvaznija jedinka krovne 

organizacije ICNAB, uspostavljanje zivih vakufa, iznaci/utvrditi nacine samoodrzavanja nasih 

objekata, razviti bolju saradnju sa javnim institucijama ove zemlje, ponuditi model ka jacem 

integrisanju dzemata i dzematlija, itd. Ovdje je vazno napomenuti statisticki podatak iznesen od 

strane glavnog Imama da ICNAB kroz sve njegove dzemate i dzematska vlasnistva vrijedi oko 100 

miliona dolara a da je za mjesecno odrzavanje ovih vlasnistva potrebno 100 hiljada dolara.  



Treci dugorocni period od 5 do 10 godina predvidja aBd osnivanje nasih vjerskih obrazovnih 

institucija u Americi  Medrese i Islamskog Fakulteta koji ce ponuditi adekvatno obrazovanje 

mladima u ovoj drzavi i biti priznati od RIZ BiH. Dosadasnja praksa je pokazala da je daljina ove 

drzave i administrativne norme sve teza prepreka za dovodjenje Imama iz BiH. Takodje izrazita je 

i razlicitost mladjih narastaja ovdje i u BiH pa bi ovaj korak u buducnosti zasigurno olaksao jaz 

shvatanja i odrastanja u Islamu nase omladine na ovim prostorima. 

 

Na kraju nas glavni Imam nam je porucio da se drzimo ICNAB-a jer je to garant naseg ocuvanja 

kako ovdje tako i u BiH jer  nam je ICNAB i glavna veza sa nasom maticom Bosnom i 

Hercegovinom.  

 

Hvala nasem glavnom Imamu na zaista zavidnoj viziji naseg opstanka i napretka i da njega i 

ICNAB aBd svi podrzimo u tome. 

 

Nakon izlaganja glavnog Imama Saboru se obratio i nas uvazeni Reis-u-lema Husein ef. 

Kavazovic. Prenosim vam nekoliko jakih i vaznih duhovnih poruka naseg vodje: 

 

-Zadovoljan sam odzivom sabornika, ICNAB je zajednica ozbiljnih ljudi i samo tako se moze dalje 

-Vrlo je vazno nase povezivanje sa ostalim zajednicama u ovoj drzavi  

-Ovo je vas Sabor a to je zapravo savjetovanje, zajednicki se dogovarati i to uz boziju pomoc 

realizirati  

-Vrlo je vazno da svi znamo tri zlatna pravila nasih oceva iz 19 vijeka: 

 Legitimitet da nas Bosnjake/Bosnjakinje predstavlja Reis-u-lema u sehrijetskoj i 

Hanefijskoj zajednici 

 Da imamo predstavnicka tijela sa jasno odredjenim mandatom gdje svi punoljetni mogu 

birati i imaju pravo da budu birani 

 Vakuf je dobro koje muslimani daju da bi ih nadzivjelo ili da bi nadzivjeli sami sebe 

 

-Jedinstvo islamske zajednice nema alternativu, nema nam druge za nas opstanak 

-IZ u BiH je uvijek bila nadomjestak slaboj drzavi 

-Vazan je nas napredak u ovoj jakoj drzavi koji ce zasigurno pomoci nasoj matici BiH 

-Nase islamske zajednice su jedina organizirana snaga za zaustavljanje i fizickog i duhovnog 

napada na nas 

-ICNAB je vazan stub islamskoj zajednici u BiH 

-Evropa je poljuljana, ne znamo kud to sve ide, zato je vazno da podrzimo sve nase institucije. 

Drzava nikada nije zavrsena prica nigdje pa ni ovdje, svoja drzava se mora svaki dan jacati i 

graditi 

-Volonteri cuvaju duh naseg naroda, onog dana kad prestanemo biti spremni i sposobni 

davati nece ni nas biti 

-Snaga je u zajednici, mozemo biti dobri individualni mumini (vjernici) ali nismo i nikada 

necemo biti potpuni ako ne doprinosimo nasoj zajednici  
-Dok se krecemo zivimo, onog dana kad se dzemati prestanu kretati i kad se prestane ulagati u njih 

nase zajednice ce izumrijeti   

  

  

 



Razno sa Sabora ICNAB-a: 

 

-Osnovana je fondacija Ljiljan, clanstvo $120 godisnje, pomoc ce uglavnom ici potrebnim 

studentima u BiH, Americi i Kanadi. prednost ce imato djeca boraca i povratnika. Svi oni koji se 

zele uclaniti i tako pomoci nasoj ugrozenoj djeci neka se jave UO ICBNC 

-Susrreti Bosnjaka ce se ove godine odrzati u Phoenix, Az od 24 do 26 Oktobra 2017. Gosti 

programa ce aBd biti Haris Silajdzic, Muhamed Sacirbej, Enis Beslagic i drugi 

-Dzematski kalendari/vaktije su ogroman posao, svaki dzemat iziskuje posebnu pripremu. Ovaj 

projekat uglavnom sam obavlja hafiz Nermin ef. Spahic. Ukolio se zeli uraditi kalendar sa slikama 

dzamija u Americi onda se moraju poslati profesionalne slike  

-Objavljena je prva bosanska hafiska mukabela 

-Sa programom Male Medrese ste vec upoznati, upis djece za za ovu godinu je Juna 1, 2017. 

Roditelji jedino snose troskove avionske karte do BiH, boravak i program je besplatan. Poruka je 

da svi trebamo biti ambasadori ovog programa za djecu. Ako dzemat ima petero djece koja idu u 

Malu Medresu ICNAB ce obezbjediti vodica 

-ICNAB-ovi Imami su prepoznali problem jednoobraznog udzbenika i komunikacije djece u 

Americi jer vecina djece slabo ili nikako ne pricaju Bosanski pa ce s toga novi jedinstveni 

udzbenik nastojati rjesiti ovu problematiku koliko je to moguce u sadsnjim okvirima 

 

7. Imamova R1 viza 

 

Svi dokumenti za obnovu radne vize za naseg Imama Sead ef. Isovica su predati, ceka se odgovor 

od Imigracionog ofisa. 

 

8. Piknik za SV za BiH 

 

Piknik za SV za BiH je protekao u dobroj atmosferi i zavidnoj posjeti. Hvala predsjednici vijeca 

Mirzeti Hadzikadic na detaljnom obrazlozenju o njihovom radu, uspjesima i planovima. Hvala i 

Doktoru Mirsadu Hadzikadicu koje nam je jasno iz svog licnog primjera pokazao zasto i kako svi 

treba da se borimo za nasu drzavu i podrzimo organizacije koje rade u tom pravcu. Hvala svima 

koji su dosli i time podrzali rad SV za BiH. 

Ukupan prihod sa piknika, dzumanske sergije i nastavku iste tokom programa obiljezavanja 

petogodisnjice proklanjavanja dzamije je bio $2285.  
 

9. Razno 

  

-Potrebno je poprskati i osusiti korov po dzamijskom parkingu. Safet i Esed su vec odradili taj 

posao. Hvala im. 

 -Potrebno je sazvati akciju pranja dzamije izvana do pocetka Ramazana. Obavijest o ovoj akcij ce 

bit poslana. 

    

10. Dova - Sead ef. Isovic 

 

Esselamu Alejkum 

UO ICBNC 



  

   

      

 

 


